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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinja extraordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 21.10. 2022 

...,,,.,. , .. 

Lucrăril e şedinţe i se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line de 

v ideocon ferinţă, începând cu orele 09:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din sediul 
Primărie i Sectorului 2, str. Chi ristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

- Doamna Niţă Elena - Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti ; 

- Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena Niţă 
face prezenţa consil ierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 25 consilieri 
locali. Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este suspendat - conform adresei 

nr.182786/17.1 1.2021 transmisă de Parchetul de pe l ângă Tribunalul Bucureşti , înreg. la 
Cabinet Secretar sub nr.4134/19.11.2021. Domnul consi lier local Vasiliu George fiind 

absent. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a 

făcut în scris, conform prevederi lor art. 134, alin. (1 ) , lit.„a" din 0 .U.G nr.57/20 19 privind 

Codul administrativ cu modificări le ş i completările ulterioare, invitaţ ia la şedinţă precizând 

data, ora ş i procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 

înregistrată sub nr. 2453/ 17.10.2022, a fost adusă Ia cunoştinţa publică prin afişare la 

avizierul Primărie i Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul insti tuţiei , în 

termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezab il itate, a indicatori lor 

tehnico-economici rezultaţi din Studiul de fezabilitate, a unor obligaţii şi a cheltuiel ilor 
aferente pro iectului Infrastructură de colectare separată pentru atingerea obiectivelor de 

reciclare a deşeurilor din Sectorul 2, Municipiul Bucureşti; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU- Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena Niţă 

face prezenţa consilierilor. 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Bună 

ziua, prezenţa consilierilor permite continuarea şedinţe i în condiţi i de legalitate. 

Domnul consilier local Săftoiu Claudiu, preşedinte de şedinţă: Vă rog să votăm ordinea 

de zi care are un singur punct. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedin/ei extraordinare a C.L.S.2 din data de 

21.10.2022 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU 

- O, ABŢ - 1, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, 

Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, 

Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Danie la, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Iliescu Constantin Cristinei. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian, Feroiu Dumitru Silviu. 

Este prezentat punctul nr. 1, proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 

fezab ilitate, a indicatorilor tehnico-economici rezultaţi din Studiul de fezabilitate, a unor 

obligaţii şi a cheltuielilor aferente proiectului Infrastructură de colectare separată pentru 

atingerea obiectivelor de reciclare a deşeurilor din Sectorul 2, Municipiul Bucureşti; 

Domnul consilier local Săfto iu Claudiu, preşedinte de şedinţă : Avizele pentru punctul 

1. Comisia de Buget? Servicii Publice? Transparenţă? 

Doamna Consilier Local Badea Anda Simona: Comisia de Buget - Aviz nefavorabil. 

Domnul Consilier Local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Servicii Publice - Aviz favorabil. 

Domnul Consilier Local Pellegrini Marius-Ovidiu: Transparenţă - Aviz favorab il. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este 

un proiect important. Avem şedinţa de astăzi convocată pentru acest proiect pentru că pe 26 

este ultima zi de transmis clarificări la proiectul care a fost deja votat. Suntem foarte avansaţi 

ş i finanţarea pentru acest proiect este practic în posibilităţi le noastre. Suma întregului proiect 

este de 96 milioane de lei fără TV A din care partea de cofinanţare este de 20%, atât co

finanţează Sectorul 2, TV A-ul urmând să fi e recuperat integral de la Autoritatea de 

Management. Vorb im de 80 mi lioane de lei care pot fi atraşi în acest proiect pentru 

salubrizarea Sectorului 2. Vă readuc aminte că POIM este pe final de exerciţiu financiar ş i că 

ne aflăm practic în ultimul moment în care se pot semna cereri de finanţare şi să avem şi 

timp să facem rambursările . Din acest motiv, mă bucur şi îi mulţumesc echipei din primărie 

care a reuşit să ajungă la toate concluziile împreună cu Autoritatea de Management şi să 

ajungem la această formă de proiect care include infrastructură de colectare separată în aşa 

fel încât să rec ic l ăm cât mai mult din deşeurile care se aruncă în sectorul 2. Vă reamintesc că 

acest proiect a fost o dată votat, acum câteva luni. Ce facem acum este să actual izăm studiul 

2 VIZAT 
spre neschimbare 

SECRETAR GENERAL 



de fezab ilitate în concordanţă cu di scuţiil e pe care le-am avut cu Autoritatea de Management. 

Este un proiect foarte util pentru Sectorul 2 ş i se completează cu licitaţia de salubrizare care 
se desfăşoară în acest moment. Cele 2, împreună, vor duce la un serviciu de salubritate mult 
mai eficient, de secolul XXI aş spune, pentru că în continuare suntem într-un contract semnat 
„ secolul trecut". Mulţumesc. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu - preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt 

comentarii pe marginea proiectului, doamna Popescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Aţi spus, domnule primar, că ne aflăm într-un 

proces de licitaţie pentru operatorul de salubrizare. Dacă cunoaşteţi cumva că a fost 

contestată această documentaţie în justiţi e? Care este status-ul ş i care este motivul pentru 

care a fost contestat? Iar întrebarea numărul 2, în ce măsură afectează documentaţia de 

li citaţie pentru atribuirea delegării serviciului de salubrizare? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Sunt 
întrebări importante, întra-devăr licitaţia este contestată în istanţă, ne judecăm încă. 

Principalul motiv de contestaţie este dat de locul unde se depozitează deşeurile pentru că au 

spus unii operatori că nu este suficient de clar. Din fer icire, ieri a fost urcat în SICAP licitaţia 

pentru depozitare, care este la nivelul Agenţiei de Dezvoltare Intercomunitare a 

Bucureştiului. Am trecut de controlul de la ANAF şi vom avea un contract pentru 

depozitarea deşeurilor la nivelul întregului Bucureşti , ceea ce este probabil cea mai 
importantă parte din contestaţia pe care a completat-o operatorul din Sectorul 1. A contestat 

această licitaţi e pe motiv că nu este specificată depozitarea. Depozitarea a fost mult timp în 
sarcina Primăriei Capitalei şi mult timp o problemă nerezolvată. Vă reamintesc că am votat 

împreună preluarea atribuţi ilor ş i transmiterea lor către Agenţie i de Dezvoltare 

Intercomunitare a Bucureştiului, iată că avem o li citaţie urcată în SICAP în acest moment 

pentru depozitarea deşeurilor şi din acest punct de vedere eu spun că problema se va rezolva. 

Asta apropo de contestaţie. Referitor la acest proiect pe fonduri europene şi la li citaţia pe 

serviciul de salubritate, într-adevăr ele sunt corelate, în sensul că, Caietul de Sarcini pentru 

licitaţia de salubritate prevede că următorul operator va folosi această infrastructură. În cazul 

în care nu vom avea această infrastructură , Caietul de Sarcini ar trebui să fie refăcut pentru 

că în acest moment aşa este prevăzut în Caietul de Sarcini, că vom avea această 

infrastructură. Deci fie vom finanţa întreaga infrastructură din bugetul local, fie trebuie 

refăcut Caietul de Sarcini pentru că într-adevăr cele 2 sunt legate. 
Doamna consi lier local Popescu Lenuţa : Vreau să întreb acum, dacă se majorează 

redevenţa stabilită în documentaţia de licitaţie? Nu am înţeles bine în acest caz. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ea va 

fi dată de ofertele din cadrul procedurii de licitaţie. Nu se cere o sumă, ci se specifică în 

Caietul de Sarcini pentru licitaţ ie. Deci toate aceste date financiare vor reieşi în urma 

ofertelor depuse. 
Doamna Consilier Local Popescu Lenuţa: Cum concepeţi tarifarea? Noi am aprobat în 

consiliul locaL tarifarea „ Plăteşte cât arunci". 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aşa 

este şi în Caietul de sarcini care este aprobat în consiliul local, tot pe acelaş i principiu, „ 
plăteşte cât arunci''. Pentru principiul „ plăteşte cât arunci'', în caietul de sarcini a fost 
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prevăzută această infrastructură pentru proiectul depus la POIM şi care acum neces ită 

actualizare. A fost prevăzut în Caietul de sarcini că această i nfrastructură va exista la 

momentul câştigării lic itaţiei. Deci este important şi face parte din condiţi ile contractuale atât 
ale servicului de salubrizare cât ş i al POIM. Contractul de finanţate prevede că această 

infrastructuă va fi fo los i tă de către viitorul operator de salubritate, nu de actualul. 

Se supune la vot punctul nr.I, proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici rezultaţi din Studiul de fezabilitate, a unor 

obligaţii ş i a cheltuielilor aferente proiectului Infrastructură de colectare separată pentru 

atingerea obiectivelor de reciclare a deşeurilor din Sectorul 2, Municipiul Bucureşt i şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -14, NU - O, ABŢ-10, 

NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrin i Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, 

Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, Cal otă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă 

Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu 

Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

NU VOTEAZĂ: - Feroiu Dumitru Silviu. 

Domnul consilier local Săftoiu Claudiu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc tuturor! 

Declar şedinţa închisă! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinjă 

Săftoiu Elwis-Claudiu declară şedinţa închisă, la orele 09: 15 drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 

SECRETAR GENERAL AL SECTORUL UI 2, 

fe~ 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: __ - DA, _ - NU, __ - ABŢ„ în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2022. 
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